Tilting at Windmills

FAQ
1. Minden lépéskártyát egy pakliba kell keverni, és ezek képpel lefele alkotnak egy húzópaklit, igaz?
· Igen.
2. A küldetéskártyák titkosak, igaz?
· Igen.
3. Ha valaki elhasználja a küldetéskártyáit, nem kap helyettük újakat, igaz? Tehát a többi küldetéskártyát félre kell tenni, nem kerül játékba.
· Nem kapnak új küldetés lapokat a játékosok. A játék elején a többi küldetés lap visszakerül a dobozba.
4. Az gondolom mindegy, hogy ki kezdi a játékot, nincs külön leírás erre, de tetszőlegesen választunk. Viszont amint találkozás van, a forduló véget ér. Ki következik ezután? Az a játékos, aki nem vitt szélmalom/óriás kártyát?
· A játék kezdetén tetszőlegesen választjuk ki, ki kezdi a játékot. A következő fordulót mindig az a játékos kezdi, aki NEM vitte el az előző körben az óriás/szélmalom lapot.
5. Van annak jelentősége, hogy külön gyűjtjük a kijátszott lapokat? Ha jól értem a leírást, akkor gyakorlatilag 4 dobópakli van, minden játékos előtt 1-1 a két színből... ha ez így van, akkor gondolom annyi jelentősége lehet, hogy látjuk, melyik színből milyen lapok mentek ki, de ehhez meg akkor elcsúsztatva kellene gyűjteni, hogy lássuk az összes lapot?
· Pontosan ez a jelentősége, hogy lehessen látni, ki milyen lapokat játszott már ki. Illetve ha elcsúszna a lépés száma egy figurának, így vissza lehet követni, hogy ki, mikor, mennyit lépett az egyik vagy a másik figurával.
6. A taktikai játékmódban az előre mozgatásra és a hátra fele mozgatásra is ugyanaz az ikon van, de akkor Don Quixote táblája az előre mozgatás, Sanchoo Panza táblája a hátra fele mozgatás, igaz?
· Pontosan. A lovag tábláján a nyíl a két tábla találkozása felé mutat, így ekkor a választott figurát a másik figura felé lehet mozgatni. Míg a fegyverhordozó tábláján lévő nyíl a hídtól távolodó irányba mutat, így a figurákat ebben az esetben egymástól távolodva lehet mozgatni.
7. Az extrém taktikai variánsban amint felhúzunk egy lapot a 4 láthatóból, rögtön pótoljuk, igaz? Akkor is, ha 2 lapot kell húznunk, mert 2-t játszottunk ki, elveszünk egy lapot, pótoljuk, majd elveszünk még egy lapot?
· Pontosan. A hiányzó lapot azonnal pótolni kell.
8. Szintén ebben a játékmódban(extrém taktikai variáns), amikor eldobatom az ellenféllel az összes lapját, akkor egyesével húzza fel azokat? Tehát minden egyes lap után újratöltjük, majd választhat?
· Igen.
9. Az óriás/szélmalom lapokon a pontértékek pontosan hol szerepelnek? Melyik oldal mennyi pontot ér?
· A lapok adott oldalán a bal felső sarokban láthatóak az adott oldalhoz tartozó pontértékek. A jobb alsó sarokban pedig, hogy mennyi pontot ér az adott lap túloldala.
